
Zápis z jednání komise pro revitalizace sídliště Šipší ze dne 19.1.2009 

 

Místo a čas jednání: Základní škola Jana Palacha v 15.30 hodin 

Přítomni: viz prezenční listina 

Hosté: I.Šalátek – starosta , Ing.arch.Kremla, Ing.Suchánek, Mgr.Roudný – ředitel ZŠ 

J.Palacha, zástupkyně ředitele ZŠ Mgr.Blahníková, zástupci tisku Kutnohorský deník a TEP 

 

 

Program jednání: 

 Přivítání , prezence 

 Různé 

 Prezentace návrhu realizace 2. etapy dopravního generelu sídliště 

 Prezentace pana ředitele školy na téma návrhy na modernizaci školního hřiště 

 Prezentace vnitrobloku Opletalova – Ing.arch.Kremla 

 Závěr 

 

Přivítání, prezence 

- Po přivítání, provedení prezence pan předseda  obeznámil přítomné s programem. 

Poděkoval panu řediteli Roudnému za možnost, že se jednání může konat v prostorách 

školy, Stalo se již jakousi tradici, že první jednání v novém roce se koná právě 

v budově ZŠ Jana Palacha. Zároveň seznámil přítomné s usneseními RM č.34/09 ze 

6.1.2009, kde je uloženo zpracovat projekty na modernizaci školního hřiště a na 

zřízení hlídaného parkoviště v horní části sídliště. Obě usnesení vznikla na základě 

návrhů komise z minulého jednání. 

 

 

Různé 

- PROBLÉM SE SKŘÍŇKOU u Kauflandu – nelze jí otevřít. Závada byla nahlášena 

technickému oddělení. Pan ing.Suchánek slíbil zajištění opravy, 

- NADACE ČEZ – ORANŽOVÉ HŘIŠTĚ - Ing.Majznerová zjistila možnost získání 

dotací na dětské hřiště od ČEZ. Nadace ČEZ v projektu Oranžové hřiště podporuje 

výstavbu nových dětských a suportových hřišť, tyto projekty zohledňují nejnovější 

poznatky v oblasti bezpečné hry, podpory dětské kreativity a rozvoje motoriky. 

Nadace ČEZ již tradičně podporuje veřejně prospěšné projekty. Ing.arch.Kremla 

konzultoval tuto možnost s panem místostarostou Vančurou , který neměl námitky 

proti tomu, aby se zkusila podat žádost. Zajišťuje Ing. Arch.Kremla. 

- CYKLOSTEZKY – dopis pí Balkové; pan Martin Hlavatý obdržel dopis od pani 

Balkové , která je nadšenou cyklistkou a stěžuji se na nedostatek cyklostezek v Kutné 

Hoře a dotazovala se na možnost realizace cyklostezky – lokalita Lorec, Sportovní 

ulice. Navrhuje oddělit vozovku vodorovným značením, aby se umožnilo cyklistům 

jezdit i v současném protisměru. 

- Komise po diskusi doporučila přeposlat dopis dopravní komisi se žádostí o vyjádření 

(členem dopravní komise je i pan Salač z DI a také by se mohl vyjádřit předseda 

dopravní komise pan Záleský) 

- Ing.arch.Kremla – navrhuje k této problematice, že by bylo vhodnější udělat nejdřív 

návrh, prodiskutovat ho v komisi, poté pozvat pana Salače z DI 

- Ing.Suchánek – myslí si, že to nejde udělat v jednosměrné ulici 

- Ing.Vališ –souhlasí s panem Kremlou, udělat návrh, diskusi a přizvat odborníka 

- Pan Berka – bylo by vhodné, aby byl začátek cyklostezky v Lučanské ulici, aby to 

navazovalo na střed sídliště 



- Úkol: Pozvat na příští jednání pana Salače z Dopravního inspektorátu, předem 

s ním vyjednat možnost konzultace na toto téma  pro  některého ze členů komise – 

zajistí Děkanovská 

 

Prezentace 2.etapy realizace dopravního generelu sídliště Šipší 

- prezentace  ing.arch.Kremly navazovala na tu, která se odehrála před rokem,.V této 

chvíli  je projektová dokumentace připravena ke stavebnímu povolení ( jedná se o 

území ulice Jana Palacha a ulice Havířská stezka), 

- realizace by mohla probíhat ve dvou etapách, 

- jak bylo již řečeno v původní prezentaci základní ideou je, že řešená oblast se 

rozděluje do pomyslných tří pásů; vnější slouží jako obslužný; zajišťuje dopravní 

průjezdnost územím a poskytuje parkovací místa; nejširší střední pruh je vyhrazen pro 

bydlení a odpočinek, v čele zakončen základní školou 

- největší diskuse proběhla ohledně parkování a otáčení automobilů 

- Ing.Vališ – k návrhu jako celku nemá připomínky, ale nelíbí se mu případné otáčení 

automobilů „nad družinou“ a chodníky těsně vedle paneláků bez zeleně; sice chápe, že 

se musí ušetřit prostor pro parkovací místa, ale z ekologického hlediska to není 

nejvhodnější, 

- Pan Roudný – zda se počítá s rekonstrukcí prostorů před vchodem do školy, aby byl 

sjednocen materiál ? ( počítá se,  proběhne konzultace) 

- Ing.Jirásek – upozorňuje na  obrovský provoz  ráno před školou, když rodiče přivážejí 

děti motorovými vozidly, proto tento projekt vítá, před školou vznikne klidová zóna,  

kde se nebudou prolínat děti a automobily, 

- Definitivní podklady budou k dispozici pravděpodobně na konci února, pak je možno 

požádat RM a zastupitelstvo o finanční prostředky pro realizaci. Na příštím jednání 

bude tedy rozhodnuto o návrhu na usnesení. 

 

Prezentace návrhů na modernizaci hřiště – Mgr.Roudný 

- koncem října minulého roku se konala schůzka – Ing.Jirásek – Mgr.Roudný 

- komise má zájem  o to, aby se vytvořily podmínky k využití volného času i pro mládež 

tzv.teenagerů, pro mimoškolní aktivity i pro aktivity široké veřejnosti sídliště, 

- řadu let existuje požadavek veřejnosti na sídlišti na využívání těchto prostorů a 

zařízení pro rekreační aktivity pro veřejnost a také pro uspořádání různých 

společenských akcí, 

- představa školy, aby se udělala celková rekonstrukce a modernizace areálu školního 

hřiště při ZŠ Jana Palacha, které by sloužilo nejen pro žáky školy, ale i pro veřejnost je 

naprosto shodná, 

- sepsána žádost o souhlas se zhotovením projektové dokumentace, která byla předána 

panu starostovi  a RM, 

- nedostatky současného hřiště – jsou velmi prašné běžecké tratě; hřiště na odbíjenou 

řadu let neudržované, není zde hygienické zařízení, ani sprchy, šatny, hřiště nejsou 

bezbariérová, chybí sklady pro nářadí; chybí správce hřiště; osvětlení, ozvučení, 

zastřešený prostor pro diváky, oplocení je zchátralé. 

- Rada města dne 6.1.2009 schválila tento text usnesení: 
 

Usnesení č. 34/09 k zápisu komise pro revital. sídliště  
Rada města  

I. b e r e n a v ě d o m í  

zápis z komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 1.12.2008 



II. u k l á d á 

Oboru investic 

a) zajistit projekt na zřízení placeného hlídaného parkoviště v oblasti horní části sídliště na 

konci ulice Jana Palacha. 

 

b) zajistit projekt na modernizaci školního hřiště ZŠ Jana Palacha na základě předloženého 

požadavku panem ředitelem Mgr. Roudným na jednání s panem starostou, doplněné o 

případné náměty z příštího jednání komise na toto téma. 

 

Zodpovídá : Ing. J.Janál      Termín : 30.04.09 

- pan starosta vznesl připomínku ohledně majetkových záležitostí, protože rekonstrukce 

může proběhnout pod tou podmínkou, když budou pozemky ve vlastnictví města; na 

minulém jednání nebyly informace úplné,  

- na základě současných informací Město nemá vše ve vlastnictví, část je v majetku 

soukromých vlastníků; pan starosta doporučil jednání s paní Kocourkovou, aby ověřila 

možnost odkoupení pozemků pro Město a případné podmínky 

 

- Úkol pro pana Jiráska  - jednat s pani Kocourkovou z majetkového oddělení 

ohledně pozemků 

 

Prezentace vnitrobloku – Opletalova ulice 

- Ing.arch.Kremla představil možnost řešení vnitrobloku v Opletalově ulici, je to jedna z 

možnosti řešení, dán k diskusi 

- Celé řešení je velmi zajímavé, měla by se k němu vyjádřit veřejnost, členům komise se 

velmi líbil, 

- Na ploše ,kde se nachází fotbalové hřiště, by byly v podzemí garáže a na povrchu by 

byla realizace DH a oddychové plochy, skateboard a různé velmi zajímavé koutky za 

pomocí různých prvků ( viz obrázek-příloha )  

 

Bikrosové hřiště v blízkosti fotbalového hřiště s umělým povrchem  

 

- pan Berka - MVDr.Vančura nedávno přislíbil možnost jeho realizace, stačilo by 

vytvořit kopcovitý terén 

- Úkol – pan Berka ověří u pana Vančury stav věci  

 

 

Příští jednání komise se koná dne 9.3.2009 v zasedací místnosti MÚ, 

Václavské nám.182, v 15.30 hodin 
 

 

Zapsala: Děkanovská Alena 

Zápis ověřil:Ing.Zdeněk Jirásek 

 

 

 

 

 


